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da skupaj
soustvarjamo

boljšo prihodnost!

20. novembra 2022 gremo na volitve!
Glasujmo za uravnotežen razvoj naše občine, glasujmo

za MLADO in ZELENO Občino Brezovica!

POVEZUJEMO
GENERACIJE

Mladi in Zeleni ponovno na volitvah

Občankam in občanom se zahvaljujemo za glas na preteklih volitvah, saj
ste nam s tem omogočili, da smo bili v lokalni politiki vaši glasniki. Vaše
in naše ideje so se nekatere že izpeljale, nekatere pa se še razvijajo ali pa
so v postopku izvedbene potrditve.

Še posebej se zahvaljujemo vsem tistim, ki ste nam med pripravami na
to kandidaturo izkazali svojo podporo - tako z vašimi podpisi, kot tudi z
idejami, moralno podporo, spodbudami,… da se lahko tokrat še bolj
učinkovito potrudimo za vas, za nas, za naše skupno dobro!

Politično se ne delimo, temveč skupaj delamo dobro za našo
skupno prihodnost!

V prihodnjem mandatu se bomo še naprej borili za vse, kar smo vam
obljubili, imamo še veliko idej za naprej. Spremljajte nas na naši spletni
strani in na našem facebook profilu, kjer smo objavili naš program za
prihodnji mandat in še druge zanimive pobude, intervjuje, fotografije,
komentarje,…

Mladi in zeleni podpiramo ZELENO mobilnost

Podpiramo razvoj in sodelovanje, povezovanje vseh aktivnih društev, in
organizacijo kulturnih, glasbenih, športnih, ekoloških in drugih projektov za
otroke, družine, mlade in vse generacije.

Zakaj bi morali naše otroke voziti v Ljubljano na interesne dejavnosti, če jim le
te lahko omogočimo v vašem kraju, po ugodnejših cenah in z zabavnim
druženjem?!

Spoštovane občanke in
občani Občine Brezovica,

vaše predloge za razvoj naše
občine, vašega kraja, smo
vključili v naš program.

Z zanimanjem vam bomo
prisluhnili tudi v bodoče.

Ponovno bomo delali za vas.

ZA našo Mlado in Zeleno
občino Brezovica!

Naš program si lahko ogledate na naši spletni strani www.mladi-zeleni.si

Varovana kolesarnica 24/7 - dostop z mobilno aplikacijo
vir: KIG d.o.o.



W

W
W.MLADI-ZELE

NI.
SI

LIS
TA
M
LA
DIH

INZ
ELENIHOBČINEBREZOVICA

www.mladi-zeleni.siwww.mladi-zeleni.si

Naš program si lahko ogledate na naši spletni strani www.mladi-zeleni.si

nestrankarska lista

Spoštovani občani občine Brezovica, sokrajani,
prijatelji, znanci, podporniki,…

Izteka se zagotovo eden najbolj posebnih mandatov v
zgodovini naše občine, saj nam je naša življenja v veliki meri
krojila epidemija. Nekatere stvari so morale teči naprej,
spet drugi projekti so se popolnoma ustavili in posledično
zamaknili z izvedbo.

Lista Mladih in zelenih Občine Brezovica smo na prejšnjih
volitvah, leta 2018, po zaslugi vas, dragi podporniki, prejeli
742 glasov, kar predstavlja 20,59 % vseh veljavnih glasov, to
pa nam je prineslo 4 svetniškamesta v Občinskem svetu. Na
sejah smo aktivno zastopali vaše pobude in ideje. Mnenja
smo, da je za nami uspešen mandat.

Lahko rečemo, da prihajamo iz vseh vetrov, z znanjem in
izkušnjami iz različnih področij: vemo, kako je biti
podjetnik, kmet, gospodinja ali študent v naši občini.
Vemo, kako je biti starš študentu, šolo-obveznemu otroku
ali družino šele načrtovati. Vemo, kako je biti redno
zaposlen in se dnevno v prometnih konicah voziti na delo in
vemo, kako je biti brez zaposlitve. Izzivi vseh občanov so
naši izzivi.

Povezuje nas razmišljanje, da je za napredek in razvoj
skupnosti nujno, da se politično ne delimo na leve in
desne, saj za uresničitev ciljev ni pomembna politična
pripadnost, ampak znanje, proaktivnost, razgledanost in
poštenost.

Podpiramo, da se v lokalni politiki predstavniki menjajo,
saj se s tem izključujejo zasebni interesi, v vodenje
občine pa se vnašajo sveže ideje ter nova znanja in
izkušnje.

Zato smo tudi mi poskrbeli, da so na prvih mestih novi
kandidati.

Ker se zavedamo, da brez trdega dela ni rezultata, smo
vam pripravili kratek pregled našega delovanja.
V obsežnejši obliki si ga lahko preberete na
www.mladi-zeleni.si.

Problemi običajnega občana so naši problemi.

Kresničke 2022
Večerni pohod z lučkami na Sveto Ano

Prvo novembrsko soboto, 5.11.2022, smo organizirali Kresničke – družinski pohod z lučkami na Sveto
Ano nad Podpečjo. Osnovni namen pohoda je bilo druženje družin. V veselje nam je bilo videti preko
sto navdušenih obrazov, tako otrok, kot staršev in drugih spremljevalcev. Organizacija Kresničk ni
terjala veliko časovnega in finančnega vložka in je lep primer, da ni potrebno veliko narediti za veselje
ljudi. Takšnih dogodkov si želimo več. Upamo, da se prvo novembrsko soboto v prihajajočem letu
2023 ponovno srečamo na Sv. Ani, na 2. tradicionalnem pohodu Kresničke.
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Varovana kolesarnica 24/7 - dostop z mobilno aplikacijo
vir: KIG d.o.o.

Center
za krepitev
zdravja

Prioritetni projekti 2022-2026
1. Prostor za mlade
V občini primanjkuje prostorov za primerno druženje mladine. Starejši
mladoletniki in mlajši polnoletni otroci v želji po druženju z vrstniki iščejo
alternativne možnosti, kot so zadrževanje po raznih avtobusnih
postajališčih, parkih, parkiriščih in podvozih,… Omogočiti jim je potrebno
prostor (z nadzorom odraslih oseb), kjer se bodo lahko družili in zabavali,
pri tem pa bodo vsaj nekako »varni« in ne bodo uničevali tujega inventarja.
V občini je vse večji porast uporab prepovedanih substanc.

2. Varne šolske poti in prehodi za pešce za otroke,
starejše in invalide
Po občini je potrebno namestiti več informativnih prikazovalnikov hitrosti,
na območjih, kjer je potrebna še večja previdnost (bližina vrtcev, šol,…) pa
na drug način umiriti promet: dodatne (pisane) talne označbe, odštevalniki
časa do vklopa zelene luči na semaforju, prikaz prekoračitve hitrosti,
dodatne svetlobne oznake nad vsemi prehodi za pešce na omenjenih
cestah, namestitev stebričkov na pločnikih, za katerimi otroci čakajo na
prečkanje vedno bolj prometnih cest. Vidna označitev varnih šolskih poti v
celotnem šolskem okolišu obeh OŠ in vseh treh POŠ skladno s Smernicami
za šolske poti, ki jih je izdala Javna agencija RS za varnost prometa.

3. Obrtni coni na Brezovici (ob avtocesti) in v Preserju
(kamnolom)
Zakaj se podjetniki selijo v sosednje občine?

Občina Brezovica že predolgo odlaša z izgradnjo obrtne cone. V vmesnem
času je veliko obrtnikov in podjetnikov svoje prostore preselilo izven naše
občine, kar pomeni odhod kapitala in delovnih mest. Ta mandat je zadnja
priložnost, da se prične z načrtovanjem obrtno-podjetniške cone in s tem
obdrži podjetja v občini. Glede na razpotegnjenost občine predlagamo dve
lokaciji za obrtni coni – Brezovica, v bližini avtoceste, ter kamnolom Preserje,
v bližini železnice.

4. Varovane kolesarnice na železniških postajah in končnih
avtobusnih postajah (Jezero, Rakitna, Notranje Gorice)
Na vseh končnih postajališčih avtobusnih linij in na vseh štirih železniških
postajah je potrebno zgraditi varovane kolesarnice z možnostjo odklepanja
z mobilno aplikacijo. Spodbujajmo zeleno mobilnost!

5. Center za krepitev zdravja in laboratorij
Trenutno zdravniške dejavnosti potekajo v neprimernih prostorih na več
različnih lokacijah, medtem, ko laboratorija sploh nimamo. V Podpeči, na
prostoru poleg Mercatorja naj se zgradi nov zdravstveni center, v katerem
bi prostor dobile ordinacije družinskega zdravnika, zobozdravstvene
ordinacija, pediater, laboratorij, ter različni specialisti.

Dokler se ne zgradi nov zdravstveni center, naj občina zagotovi prostor in
povabi zunanjega zasebnega izvajalca za laboratorijske storitve. Dovolj bi
bilo že, da bi nekajkrat tedensko poskrbeli za odvzem vzorcev in jih potem
odpeljali v laboratorij v Ljubljano, kjer bi opravili preiskave.

Matevž Vidmar
ekonomski tehnik

-za mlade podjetnike
-za vodohrame za
deževnico

Neža Kušar
univ.dipl.ekonomist

-za mlade podjetnike
-za družabno življenje
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6. Otvoritev podružnice glasbene šole Ljubljana ali
Vrhnika v obeh OŠ Brezovica in Preserje
V naši občini imamo kar nekaj zasebnih glasbenih šol, ki pa ne omogočajo
pridobitve uradnega spričevala o pridobitvi glasbene izobrazbe. Omogočiti
je potrebno odprtje podružnice javne glasbene šole Ljubljana ali Vrhnika v
naši občini – možnost pridobitve spričevala o šolanju, kar spodbuja tudi
država.

7. Obnova OŠ Jezero
Podpiramo Civilno iniciativo za ohranitev podružnične šole na Jezeru, ki se
bori za to, da bi se otroci iz Jezera in okolice vsaj do 3. razreda šolali v
domačem kraju. Če obstoječa stavba in lokacija nista primerni, naj se poišče
zemljišče v bližini in zgradi novo podružnico.

8. Dnevno varstveni center za starejše podokriljemDEOS-a
Zavzemali se bomo, da se v sodelovanju z DEOS-om vzpostavi dnevni center
za starejše in za uvedbo programa varovanja na domu.

V občini Brezovica pogrešamo dnevni center za starejše – rešitev za delovno
aktivne družine, ki imajo ostarele člane družine doma in jih tekom dneva, ko
so v službah, ne želijo puščati same. V dnevnem centru bi bila starostnikom
na voljo prehrana, družba, aktivnosti in nujna pomoč.

V primeru, ko starostniki ostanejo sami doma, morajo imeti možnost
poklicati na pomoč (SOS rdeča tipka na telefonu).

9. Spodbude za mlade kmete, za ekološke kmetije in čim
večjo samooskrbo občine
Živimo na območju NATURE 2000, kjer so vse večje omejitve za kmete,
hkrati pa so večje tudi naše potrebe in želje po zdravi hrani. Če želimo v
občini obdržati čim več kmetijske dejavnosti, je potrebno kar najhitreje
obstoječe kmete tudi finančno spodbujati k prehodu na ekološko
kmetovanje, sočasno pa za kmetovanje in samooskrbo navdušiti čim več
mladih.

Občina mora tudi več sredstev nameniti za vzdrževanje poljskih poti – tako
za material, kot za delo - ter vzdrževanje jarkov za odvodavanje poplavnih
voda.

10. Otroško igrišče in športni otok za vsak zaselek
V zadnjih letih se število otrok na igriščih zmanjšuje, kajti vse več otrok
prosti čas preživlja pred vsemi vrstami zaslonov. Potrebno bi jim bilo
ponuditi več animacijskih programov na prostem, da se povežejo med
seboj in se tudi sami začnejo zbirati na prostem. Ta problem se v največji
meri pokaže v času šolskih počitnic. Otroška igrišča so tudi družabna
zbirališča staršev majhnih otrok, kar je pomembno za povezovanje
skupnosti.

Pia Povšič
ekonomski tehnik

-za študente
-za mlade ki načrtujejo
družino

Tanja P. Peternelj
profesor športne vzgoje

-za otroke in mladino
-za družine
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11. Podpora in svetovanje občanom pri energetski
samooskrbi na podlagi študije zmogljivosti omrežja
Smo v obdobju hitre rasti števila malih sončnih elektrarn.

Mnogi , ki so se za izgradnjo že odločili, so naleteli na težavo nevzdržnosti
obstoječega električnega omrežja. Spet drugi se v poplavi strokovnih
informacij sploh ne znajdejo in so lahka tarča terenskih prodajalcev. Ker gre
za velike finančne vložke, naj občina organizira podporo in svetovanje
občanom.

12. Ženski odbojkarski klub
V časih, ko se toliko govori o enakosti med spoloma, v naši občini kljub
večletnim pobudam staršev še vedno nimamo dekliške odbojkarske ekipe.
Nujno je potrebno organizirati izvajanje odbojke tudi za deklice. V projekt je
potrebno povabiti tudi Odbojkarsko zvezo in jim predstaviti našo vizijo.

13. Spodbujanje preureditve odsluženih greznic v vodohrane
Glede na to, da se greznice zaradi izgradnje kanalizacije opuščajo, bi občina
morala s subvencijami spodbujati ohranitev greznic za zbiralnike deževnice
za zalivanje vrtov. Potrebno je razmišljati tudi o rezervnih vrtinah za vodo.

14. Uvedba participativnega proračuna
Participativni proračun je sistem razporejanja dela proračunskega denarja
tako, da pri odločanju o njegovi porabi sodelujejo prebivalke in prebivalci
občine. Povedano drugače, je mehanizem vključevanja občanov v
odločanje o porabi proračunskih sredstev. Participativni proračun določa
vnaprej določen delež javnih sredstev, namenjen projektom, ki jih
predlagajo in se do njih neposredno opredelijo le občani in občanke.

Več druženja, več igre, več veselja!

Starši opažamo, da v občini Brezovica močno primanjkuje organiziranih aktivnosti za družine, kjer bi se
skupnost povezovala. Eden takšnih, pred leti zelo uspešnih dogodkov - zaključek šolskega leta v parku
Jama v Notranjih Goricah - je bil ukinjen. Prizadevali si bomo, da zabava ob koncu šolskega leta nadaljuje
svoje tradicionalno poslanstvo.

Občina bi lahko spodbujala tudi organizacijo prazničnih dogodkov, pustovanj, športnih iger in drugih
tematskih dogodkov, v katere bi lahko vključili tudi ohranjanje kulture dediščine, občinska društva in
medgeneracijsko sodelovanje. Primeri takšnih dogodkov so: ličkanje koruze in izdelava igrač ter okrasja iz
ličkanja, izdelovanje voščilnic za novo leto in materinski dan (skupaj s starejšimi občani), izrezovanje buč
in kuhanje bučne juhe, tekmovanje za najboljšo potico, velikonočne dogodivščine in naravno barvanje
pirhov, peka hudičkov in povorka hudičkov, izdelava in razstava jaslic iz naravnih materialov,…

Miran Repar
ing. gradbeništva

-za komunalno ureditev
-za varne šolske poti

Občinski svetnik

Patricija Kozin
dipl. upr. ved (UN)

-za urejeno občino
-za invalide
Občinska svetnica

Saša Oblak
uni. dipl. politolog

-za manjše zaselke
-za reševanje prometne
problematike

Občinska svetnica

Luka Rogelj
gradbeni tehnik

-za kmetovalce
-zaprometno infrastrukturo

Anita Potokar
dipl. ekonomistka

-za podjetnike
-za kolesarske poti
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Bernard Debevec
elektrotehnik telekomunikacij

-za športno udejstvovanje
-za regijsko povezovanje

Mateja Šuštaršič
dipl. varstvoslovec

-za manjše zaselke
-za družine
Občinska svetnica

Borut Pirnat
PTT prometni tehnik / vojak

-za ohranitev podružnične
šole
-za Jezero

Lucija Kokelj
diplomirana ekonomistka

-za dnevni center starejših
-za trajnostni razvoj občine
predsedovanje nadz. odboru občine

Celotne intervjuje si lahko preberete na naši spletni strani www.mladi-zeleni.si

Živim v prekrasni vasi Goričica, kjer smo vsi vaščani povezani, na robu
barja, ki nam ponuja ogromno izhodišč za kolesarjenje in sprehajanje,
pa tudi ob gozdu ter Žalostni gori, ki je prijetna sprehajalna točka. Na
žalost pa smo zadnje naselje na meji med občino Brezovica in
Borovnica in ker smo tudi majhni, smo trenutno žal precej
nepomembni za občino.

Kot občinska svetnica bom močan glas prebivalcev manjših,
zapostavljenih naselij naše občine.
Zagotovijo naj se sredstva za osnovni razvoj naselij. Kot prioritetno se
bom posvetila izgradnji pločnikov (Prevalje, Goričica), ureditvi
družabnega prostora pri gasilnem domu Goričica in upočasnitvi
prometa na tem območju, dokončanju kanalizacije v Goričici,
povezavi trase stare železnice s cesto na Prevalje, izgradnji kolesarske
in peš brvi na stari železnici, ipd. Kot mama treh majhnih otrok vem,
da nam kronično primanjkuje tudi otroških in družinskih aktivnosti.
Tukaj bi se res lahko veliko naredilo za povezovanje skupnosti, staršev
in otrok na igrišču. Imam voljo in moč za nove podvige, saj se borim
za prihodnost vseh naših otrok!

Z zanimanjem spremljam razvoj naše občine in sem vesela vsakršne
izboljšave življenjskega standarda ljudi. Toda vidim da bi lahko veliko
bolje uporabili tudi druge dobre prakse iz občin po Sloveniji in tujih
držav, s področij upravljanja z energijo, trajne mobilnosti, ravnanja z
okoljem in družbene odgovornosti.

Poleg tega pogrešamo dnevno varstveni center za starejše občane in
medgeneracijski center, kjer bi se odvijali dogodki za vse starostne
skupine. Pogrešamo tudi več različnih gibalnih krožkov za otroke, saj
je povsem nesprejemljivo, da bi morali otroke na športne dejavnosti
voziti drugam. Ukrepati moramo tudi za boljšo varnost v prometu,
na primer: urediti prehod za pešce v Notranjih Goricah pri Kapelici v
središču vasi, zgraditi pločnik od vrtca do konca vasi ob Cesti na Log in
zgraditi prehode čez železniško progo, ter razširiti preozke in nevarne
ceste kot sta cesti na Plešivico in pot Na peske.

Navajena sem trdega dela, hitrega tempa in velike odgovornosti.
Imam potrebne kompetence in vem kaj pomeni delati kot dober
gospodar, kaj pomeni družbena odgovornost in odgovorno ravnanje
z okoljem. Zato vem, da bom kot občinska svetnica lahko dobro in
aktivno sodelovala pri projektih v občini Brezovica.

Ni mi vseeno kaj se na Jezeru dogaja. Najbolj me moti, da se za
velike projekte izve iz časopisa ali drugače. Nihče nas ne vpraša,
kaj bi želeli mi, vaščani. Zmanjšimi posegi v okolici jezera se lahko
popravi mnogo stvari, katere bi koristile nam in obiskovalcem.
Zgraditi moramo zbiralnike meteorne vode, obnoviti jarke in
urediti poplavna območja.

Veliko nam pomeni podružnica OŠ Jezero. Sam sem se aktivno
vključil v Civilno iniciativo za ohranitev šole na Jezeru. Hočemo, da
se otroci iz Jezera in okolice vsaj do 3. razreda šolajo v domačem
kraju, tudi ker so razredi manjši, učitelji pa se lahko bolj posvetijo
posameznikom. Vesel sem, da bo kmalu izgrajen pločnik in bo pot
otrok v šolo precej bolj varna. Kot občinski svetnik si bom
prizadeval, da Občina že v prihajajočem letu sanira obstoječo
zgradbo ali pa v bližini zgradi novo moderno šolo – več
namensko, katera bi omogočala tudi druge dejavnosti. Dnevni
center za starostnike bi lahko organizirali v Zdravstvenem domu,
kateri pa nujno potrebuje dvigalo in urejen okoliški park.

Z vsem srcem in dušo se bom boril, da se projekti za Jezero in
okolico iz našega programa uresničijo! Podpiral bom vse
projekte, tudi pobude drugih list in strank za dobrobit naših
občanov, svoje vaščane pa bom pravočasno obveščal o tem, kaj
vse se pripravlja, da ne bo presenečenj. Naredil bom vse, kar je v
moji moči, da se ne bo ponovilo, da se obnova ceste skozi Jezero
v dolžini dva kilometra obnavlja dobro leto in pol!

Kaj pogrešate?

Glede na velikost občine in lego, pogrešam z mojega vidika veliko
stvari… Poleg državnih projektov, ki se odvijajo v občini in so seveda
nujno potrebni (prenova železniške infrastrukture, nova obvoznica,
avtocestni priključek Lukovica, …), bi morali stremeti tudi k realizaciji
projektov, ki so bistvenega pomena za lokalno prebivalstvo.

Za nami je uspešen mandat, veliko se je zgradilo, pred nami pa so
novi izzivi. Še naprej se bom zavzemal za razvoj programov zamlade
in vse generacije. Za razvoj gospodarstva, pomoč kmetijstvu, za
regijsko povezovanje in športno udejstvovanje, tudi za izgradnjo
novega športnega centra na Brezovici.

Varne šolske poti, kolesarske poti in železniški podhodi pod
obnovljeno železnico bodo moja prioriteta. Prav tako tudi obnova
Zadružnega doma v Vnanjih Goricah in podpora glasbenim in
umetniškim programom. Zavzemal se bom tudi za ureditev vaških
vodnjakov, poplavnih območij, jarkov za odvodnjavanje ob poplavah
in izgradnjo zbiralnikov vode. Podnebne spremembe nas že
prehitevajo, zato bomo pospešeno reševali probleme tudi na teh
področjih.



W

W
W.MLADI-ZELE

NI.
SI

LIS
TA
M
LA
DIH

INZ
ELENIHOBČINEBREZOVICA

www.mladi-zeleni.siwww.mladi-zeleni.si

Naš program si lahko ogledate na naši spletni strani www.mladi-zeleni.si

nestrankarska lista

Boris Malovrh
ekonomski tehnik

-za družine
-za medgeneracijsko

sodelovanje

Vodil KS Brezovica

Matej Plevnik
dr. kinezioloških znanosti

-za zdravje in rekreacijo
-za izobraževanje

Jaka Napotnik
univ. dipl. ing. arhitekture

-za prostorsko ureditev
-za občino kot blagovno
znamko

Maj Juvan
gimnazijski maturant

-za študente
-za športno udejstvovanje

Kot predstavnik mlajše generacije in začetnik v podjetništvu vem, da v
naši občini ne manjka mladih s podjetniškimi idejami in željami po
poslovnem uspehu. Manjka pa nam podpora, predvsem v obliki
prostora "coworking" za razvijanje teh idej in priložnosti za
medsebojno povezovanjemladih podjetnikov in finančnih vzpodbud.
Tukaj bi nam lahko nasproti stopila občina. Tako bi lahko mladi gradili
poslovne uspehe in se razvijali že v domačem kraju. Na dolgi rok bi to
še spodbudilo razcvet občine Brezovica, ustvarilo nova lokalna delovna
mesta in pripomoglo k boljšem trajnostnemu razvoju celotne regije.

Sem pa tudi športnik, zrasel v domačem odbojkarskem klubu na
Brezovici. Tudi deklicam želim, da bi imele svoj odbojkarski klub.
Interes za ustanovitev le tega je pokazalo kar nekaj občanov, ki so
pripravljeni to tudi izpeljati. Občina bi tej ideji lahko stopila nasproti z
zagotovitvijo prostora in financ za pokrivanje stroškov usposobljenega
kadra za trenažni proces. Moška odbojka je na Brezovici že tradicija,
zdaj pa je prišel čas, da se izkažejo tudi dekleta.

Kot še trenutni predsednik KS Brezovica in kandidat za občinskega
svetnika dobro vem, katera pot je najhitrejša za realizacijo ideje.
Vsi podpiramo velike državne in občinske projekte, razviti pa
moramo tudi mehke vsebine za občane. Občina v zadnjih letih ni
imela posluha za razvoj programov za mlade družine, otroke in
mladostnike, mlade podjetnike, športnike in rekreativce, kolesarje
in sprehajalce, starejše občane in medgeneracijska druženja.

Ponosen sem na do sedaj realizirane projekte: pokopališče s
parkiriščem, križišče pri Mercatorju, športni park Radna in nova
igrala, bike park v Radni, sprehajalne poti na Brezovškem hribu:
klopi, mize, table, skulpture… Pripravljen sem delati naprej, za
dobro vseh občanov.

Nadejam se, da nam bodo odobrili vloženo vlogo za nov
Medgeneracijski park v naselju Postaja. S tem se nam bo
uresničila želja, da v kraju dobimo nov prostor za igrala in fitnes
naprave. Ravno v tem času smo dobili potrjen projekt za nov
prehod za pešce na Podpeški cesti. V kolikor bo občinski upravi
uspelo izvesti ta projekt, se bo hitrost prometa na tej cesti zelo
umirila.

Kot strokovnjak s področja kineziologije, vede, ki preučuje gibalno
aktivnost posameznika in pomen le-te za družbo, podpiram razvoj
gibalnih in športnih navad prebivalcev občine Brezovica. Okolje
ustvarja možnosti in priložnosti, da je posameznik v njem lahko
gibalno/športno aktiven, da so v okolju, kraju, občini dostopne
površine in programi, ki so namenjeni vsem starostnim skupinam in
obema spoloma. Hkrati je nujno potrebno povečati ponudbo in
kakovost gibalno/športnih programov za otroke in mladino, saj je
njihova gibalna zmogljivost le blizu slovenskega povprečja.

Na Brezovici se načrtuje izgradnja športne dvorane. Izredno
pomembno bo, da bo njena zasnova omogočala ne zgolj trening
vrhunskega športa, pač pa tudi vadbo za različne ciljne in starostne
skupine, da bo uporabna za vadbo najmlajših, skupinske vadbe,
plesne vaje, vadbo starejših, fitnes... Omogočati mora izvajanje s
krepitvijo zdravja povezanih programov. Nadaljevati je potrebno z
zasnovo površin, dostopnim občanom po celotni občini.

Potrebujemo tudi Center za krepitev zdravja, ki bo deloval v okviru
zdravstvenih domov. Žal v Občini Brezovica takega centra nimamo in
gotovo bi bila njegova pridobitev zelo dobrodošla. Najprej se je
potrebno na ravni občine odločiti, da bo redno gibalno/športno
udejstvovanje občanov ena izmed prioritet.

»Za svoj kraj si želim samo najboljše«

Najprej je morda na mestu vprašanje, kaj vas je pravzaprav
vzpodbudilo, da kandidirate na volitvah in da ste se pridružili listi
Mladi in zeleni občine Brezovica? Ste arhitekt z veliko izkušnjami
doma in v tujini, podjetnik, avtor in sodelavec na mnogih
projektih… Zakaj torej?

Čisto enostavno, dobre izkušnje iz svojega poklica ter videne
pozitivne prakse iz drugih krajev po Sloveniji in tujini, bi rad prenesel
v domače okolje.

Pred 10 leti sem se preselil na Brezovico, ker sem videl potencial, da
mi lahko kraj nudi kvalitetno okolje za družino, aktivno preživljanje
prostega časa, družbeno dejavnost… S časom se je pokazalo, da
precejšen del občine živi kot spalno naselje in da se je zamarsikatero
dejavnost ali doživetje potrebno odpeljati drugam. Ker pa ima na
razvoj občine največji vpliv lokalna politika, sem se odločil, da se
aktivno povežem s skupino ljudi s pozitivno in razvojno vizijo o
prihodnosti naše občine ter poizkušam na takšen način prenesti
svoje izkušnje v razvoj kraja.

Več o moji viziji si lahko preberete na naši spletni strani….

Celotne intervjuje si lahko preberete na naši spletni strani www.mladi-zeleni.si

Vsipodpiramotudivelikeobčinske indržavneprojekte:posodobitevželezniškeprogeznovimiprotihrupnimiograjami, izgradnjonovegaavtocestnega
priključka,…vendarpamoraobčinapoleg vseh tehprojektovnekaj sredstevnameniti tudi tako imenovanimmehkimvsebinamzaobčane!
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nestrankarska lista

Martin Cvetko
uni. dipl. ing. lesarstva

-za podjetnike
-za novo industrijsko cono
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Kandidiramo s podporo občanov, ki nam zaupajo in poznajo naše delo!

ZNANJA IMAMO VELIKO,
IZKUŠENJ IN VOLJE DOVOLJ.
POTREBUJEMO ŠE VAŠ GLAS!

Zakaj ste se pred dvanajstimi leti odločili ustanoviti listoMladih in zelenih?

Pred dvanajstimi leti smo se odločili ustanoviti listoMladih in zelenih, da bi imeli listo, ki bi
bila politično neodvisni temelj, in katera bi omogočala vsakomur v naši skupnosti predlagati
svoje ideje ali projekte. Vesel sem, da smo takrat zagrizli v ta izziv, saj se je prenekatera ideja
realizirala in smo s tem kot skupnost pridobili. Ideja, da bi rešili problempasjih iztrebkov, da
bi občina investirala v pasja stranišča, je prinesla 70 smetnjakov, ki so enakomerno
razporejeni po celotni občini. Občinska tržnica je bila le ideja, ki jo je kasneje občinska

uprava tudi realizirala in kupila lepe stojnice. Ko smo pred osmimi leti prevzeli vodenje KS Notranje Gorice smo obnovili športni park Jama.
Izdelali smo načrt celovite prenove tega območja s širšo okolico. V tistem času se je tudi vzpostavila varna potmed podružnično šolo in parkom.
Kot krajevna skupnost smo takrat donirali denar za nov gasilski dom in potrebe kulturne dvorane. Pred desetimi leti sem bil tudi pobudnik in
soustanovitelj teniškega kluba Bobi, začeli smo s štirimi otroki, danes jih imamo na treningu kar 73!

V novemmandatu imamonekaj pomembnih izzivov. Govorimomladinskem centru in obrtni coni za lokalne podjetnike, ki delujejo v utesnjenih
domačih delavnicah, katere so že zdavnaj prerasli. Živimo v prostoru nature 2000, kjer so pravila zelo stroga. Na obrobju Ljubljanskega barja
imamo40.000m2 zapuščenega kamnoloma, ki se ga sedaj zasipa z odpadno zemljo. V radiju 10 kmni takšnega trdnega zemljišča, občina pa nima
politične volje, da bi v njem vzpostavili prostor, kjer bi se obrtnik razcvetel in lažje deloval.

Kateri projekt še vidite, da bi ga bilo vredno podpreti?
Premalo se dela tudi na regionalnem povezovanju oziroma namedobčinskem povezovanju. Občine se zapirajo v svoje meje. Občinske uprave
bi morale iskati sinergije med sosednjimi občinami. V občini Log Dragomer imajo zelo dober razvoj nogometne šole in plezalnega kluba, kar mi
nimamo in veliko otrok trenira tam. Zakaj ne bi tudi naša občina pomagala takemu klubu, saj vzgajajo tudi naše otroke. Z občino Borovnico in
Vrhniko smo med drugim povezani s staro traso železnice. Občine naj se povežejo in na teh trasah uredijo varne kolesarske poti. To območje
povezuje Ljubljanica, ki bi morala biti plovna do Vrhnike (seveda z omejitvami). Lahko bi imeli skupen kompetentni center za razvoj in
izobraževanje tehničnih profilov, kjer bi pomagala tako industrija, obrtna in gospodarska zbornica, kot tudi lokalne skupnosti.

Za konec, kaj bi nam še zaupali?
Po dvanajstih letih sem vesel, da je naša majhna ekipa, ki je listo Mladih in zelenih začela, prerasla v nekakšno gibanje, ki je odprto za vse.
Omogoča vsem občanom Brezovice, da so njihove ideje predstavljene in mogoče kasneje preko občinske uprave tudi realizirane. Mislim, da si
več že težko želimo.

Zahvaljujem se vam za dolgoletno podporo.


